

董事会成员及简历 BOARD OF DIRECTORS



陈怀宇

董事长、执行董事

Chen Huaiyu

Chairman, Executive Director

陈怀宇，男，汉族，1970年11月生，大学学历、经济学硕士学位，现任中国进出口银行党委书记、董事长、执行董事。

Chen Huaiyu, male, born in November 1970. He holds a university degree and a Master's degree in Economics. Currently, he serves as the Secretary of the Party Committee, Chairman, and Executive Director of the Export-Import Bank of China.



王春英

副董事长、执行董事、行长

Wang Chunying

Vice Chairman, Executive Director, President

王春英，女，汉族，1969年12月生，研究生学历、经济学博士学位，现任中国进出口银行党委副书记、副董事长、执行董事、行长。

Wang Chunying, female, born in December 1969. She holds a graduate degree and a Doctorate in Economics. Currently, she serves as Deputy Secretary of the Party Committee, Vice Chairman, Executive Director, and President of the Export-Import Bank of China.



李春临
部委董事

Li Chunlin
Ministry or Commission-appointed Director

李春临，男，汉族，1968年2月生，研究生学历、经济学学士学位，现任国家发展和改革委员会党组成员、副主任，兼任中国进出口银行（发展改革委）部委董事。

Li Chunlin, male, born in February 1968. He holds a graduate degree and a Bachelor's degree in Economics. Currently, he serves as Member of the Party Leadership Group and Vice Minister of the National Development and Reform Commission (NDRC), and concurrently serves as Ministry or Commission-appointed (National Development and Reform Commission of the PRC) Director of the Export-Import Bank of China.



廖岷
部委董事

Liao Min
Ministry or Commission-appointed Director

廖岷，男，汉族，1968年12月生，研究生学历、经济学硕士学位，现任财政部党组成员、副部长，兼任中国进出口银行（财政部）部委董事。

Liao Min, male, born in December 1968. He holds a graduate degree and a Master's degree in Economics. Currently, he serves as Member of the Party Leadership Group and Vice Minister of the Ministry of Finance, and concurrently serves as Ministry or Commission-appointed (Ministry of Finance of the PRC) Director of the Export-Import Bank of China.



郭婷婷
部委董事

Guo Tingting
Ministry or Commission-appointed Director

郭婷婷，女，汉族，1971年7月生，研究生学历、管理学博士学位，现任财政部党组成员、副部长，兼任中国进出口银行（商务部）部委董事。

Guo Tingting, female, born in July 1971. She holds a graduate degree and a Doctorate in Management. Currently, she serves as Member of the Party Leadership Group and Vice Minister of the Ministry of Commerce, and concurrently serves as Ministry or Commission-appointed (Ministry of Commerce of the PRC) Director of the Export-Import Bank of China.



徐志斌
部委董事

Xu Zhibin
Ministry or Commission-appointed Director

徐志斌，男，汉族，1976年4月生，研究生学历、理学硕士和哲学硕士学位，现任国家外汇管理局党组成员、副局长，兼任中国进出口银行（人民银行）部委董事。

Xu Zhibin, male, born in April 1976. He holds a graduate degree with dual Master's degrees in Science and Philosophy. Currently, he serves as Member of the Party Leadership Group and Deputy Director of the State Administration of Foreign Exchange (SAFE), and concurrently serves as Ministry or Commission-appointed (People's Bank of China) Director of the Export-Import Bank of China.



张辉
股权董事

Zhang Hui
Equity Director

张辉，男，汉族，1966年11月生，大学学历、工学学士学位，现任中国进出口银行股权董事。

Zhang Hui, male, born in November 1966. He holds a university degree and a Bachelor's degree in Engineering. Currently, he serves as Equity Director of the Export-Import Bank of China.



刘向耘
股权董事

Liu Xiangyun
Equity Director

刘向耘，女，汉族，1965年9月生，研究生学历、经济学硕士学位，现任中国进出口银行股权董事。

Liu Xiangyun, female, born in September 1965. She holds a graduate degree and a Master's degree in Economics. Currently, she serves as Equity Director of the Export-Import Bank of China.



邹兆荣
股权董事

Zou Zhaorong
Equity Director

邹兆荣，男，汉族，1967年5月生，大学学历、经济学学士学位，现任中国进出口银行股权董事。

Zou Zhaorong, male, born in May 1967. He holds a university degree and a Bachelor's degree in Economics. Currently, he serves as Equity Director of the Export-Import Bank of China.



杨丽慧
股权董事

Yang Lihui
Equity Director

杨丽慧，女，汉族，1968年11月生，研究生学历、经济学硕士学位，现任中国进出口银行股权董事。

Yang Lihui, female, born in November 1968. She holds a graduate degree and a Master's degree in Economics. Currently, she serves as Equity Director of the Export-Import Bank of China.



王婷
股权董事

Wang Ping
Equity Director

王婷，女，汉族，1969年4月生，研究生学历、公共行政与管理硕士和工程硕士学位，现任中国进出口银行股权董事。

Wang Ping, female, born in April 1969. She holds a graduate degree with dual Master's degrees in Public Administration and Management, and Engineering. Currently, she serves as Equity Director of the Export-Import Bank of China.



刘文军
股权董事

Liu Wenjun
Equity Director

刘文军，男，汉族，1967年11月生，研究生学历、经济学博士学位，现任中国进出口银行股权董事。

Liu Wenjun, male, born in November 1967. He holds a graduate degree and a Doctorate in Economics. Currently, he serves as Equity Director of the Export-Import Bank of China.